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IW DISTRIKT 234        2019-10-20 
 

 

 

 

    Protokoll fört distriktsårsmöte i Filipstad 

             2019-10-12 
 

Art:                              Distriktsårsmöte i distrikt 234     

Plats:               Gammelkroppa skogsskola, Filipstad 

 

Närvarande  VU 

   Agneta Fimmerstad distriktspresident  Örebrohus IWC 

   Karin Brånerstrand distriktsskattmästare  Karlstad IWC 

   Marita Björn  DISO/distriktsredaktör Kristinehamn IWC 

   Eva Gille  distriktssekreterare  Karlstad IWC 

 

Adjungerad  Christina Sundkvist distriktets IT-administratör Örebro IWC 

 

Inbjuden:  Ewa Jägevall  Vice rådspresident, vice nationalrepresentant, SIWR 

 

 

Klubbdelegater 

  

Arboga   Ann-Kristin Holm-Jansson  president 

   Rigmor Jersby    sekreterare 

 

Filipstad   Karin Sundelin   president 

   Ann Marie Witteberg   sekreterare 

   

Hagfors   Monicha Andersson   president 

   Ingegerd Hynell   vice president 

    

Karlskoga-   Anita Eriksson   president 

Degerfors  Monica Lidholt   sekreterare 

 

Karlstad   Anki Duvevik    president 

   Eva Ryen    past president 

   Ulla Davidson    skattmästare 

 

Kristinehamn   Margareta Karlsson   president 

 

 



 

   2 

 

Västerås-St Ilian Ulla-Britta Kraemer   president 

   Åsa Högström    vice president 

   Birgitta Ekman   sekreterare 

  

Örebro   Åsa Eneklo Sandberg   president 

Lisbeth Wiker    sekreterare 

   Ann-Kristin Sundelius  skattmästare 

 

Övriga 

klubbmedlemmar Susanne Andersson   Arboga 

   Margareta Agorelius   Filipstad 

   Margareta Danielson   Filipstad 

   Kristina Henricsson   Filipstad 

   Lena Wenander Johansson  Filipstad 

   Eva de Maré    Filipstad 

   Maj Olsson    Filipstad 

   Inger Persson    Filipstad 

   Kristina Nygren   Karlskoga-Degerfors 

   Susanne Hellberg Togner  Karlstad 

   Marica Wirén    Kristinehamn 

   Annika Sandén   Örebro 

 

    

              8 klubbar var representerade med 18 delegater vid mötet 

 

Mötesförhandlingar   

Klubbpresident Karin Sundelin, Filipstad, hälsade alla deltagare välkomna till 

Gammalkroppa Skogsskola strax utanför Filipstad. Ett extra varmt välkommen 

till de längst bak i salen – som kommit av egen fri vilja – samt till vice 

rådspresident Ewa Jägevall. Rådspresident Agneta Svensson, från Filipstads-

klubben, befinner sig i Norrland på annat Inner Wheel engagemang. 

 Karin informerar att vi under dagen kommer att få en gästföreläsare från 

föreningen D.A.C.A (Drivers Against Child Abuse) och att behållningen från 

dagens lotteri kommer att gå till denna förening. Vi informeras också om att 

Filipstadklubben har ett bord med tidningsurklipp från diverse tidningar som 

klubben florerat i under det gångna året med anledning av deras 70-års jubileum. 

Klubben anordnade då historisk vandring med kvinnor, i tidsenliga kläder, som 

betytt mycket i trakten runt Filipstad. Här fanns mycket att lära och ta efter. 

 

Distriktspresident Agneta Fimmerstad tände ett vitt ljus och spelade rogivande 

musik för oss för att påminna om de medlemmar som lämnat oss under det 

gångna året. Agneta läser en dikt. 

 

Du är tusen vindar över sjön 

Du är silverglittret över snön 

Du är solsken över mogen säd 

Du är stilla regn i höstens träd 

När vi vaknar i morgonens vila 

Är du tysta fåglar som ila 

I cirklande flykt över vatten 

Du är milda stjärnor om natten. 
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   Agneta tände därefter vårt blå ljus, som representerar vårt motto: vänskap, 

   hjälpsamhet och internationell förståelse samt förenar alla Inner   

   Wheelmedlemmar världen över. Hon hälsade alla delegater och övriga deltagare 

   varmt välkomna. 

 

Mötets öppnande § 1 

   Distriktspresident Agneta Fimmerstad förklarade distriktsårsmötet öppnat. 

 

Mötets utlysande § 2 

   Mötet förklarades i laga ordning utlyst. 

 

Föredragnings- § 3 

listan   Föredragningslistan godkändes. 

 

Val av ordförande § 4 

och sekreterare Att leda dagens förhandlingar utsågs distriktspresident Agneta Fimmerstad. 

för mötet  Att föra protokoll utsågs distriktssekreterare Eva Gille. 

    

Presentation av VU § 5 

   VU:s medlemmar presenterade sig och berättade lite snabbt om sina 

   ansvarsområden. 

 

Upprop av delegater § 6 

och deltagare  Distriktssekreterare Eva Gille förrättade upprop av delegater och övriga 

deltagare 

   Från VU deltog 4 ledamöter, 1 adjungerad, 1 gäst, 18 delegater 

   samt 12 övriga deltagare. Tillsammans 36 personer 

 

Justerare/  § 7 

rösträknare  Att tillsammans med distriktspresidenten justera dagens protokoll, samt  

   vid behov vara rösträknare, valdes Karin Sundelin, Filipstad IWC, och 

   Lena Wenander-Johansson, Filipstad IWC. 

 

Distriktsprotokoll § 8 

   Distriktsmötesprotokoll från Örebrohus 2019-03-09 

   Protokollet godkändes och lades till handlingarna 

 

Distrikt 234  § 9 

verksamhetsår Erforderliga handlingar utsända med kallelsen 

2018-2019  a) verksamhetsberättelsen  

   Godkändes och verksamhetsberättelsen lades till handlingarna 

   b) ekonomisk redovisning 

Ingen från vårt distrikt åkte till Convention i Australien. Detta är anledningen till 

att det är mycket pengar på kontot just nu. Av varje medlems årsavgift avsätts 20 

Skr till Conventionkontot. Kontot växer med ca 6 000 Skr/år. 

Vi kan använda pengarna till annat t ex utbildning eller föreläsare, om vi så 

önskar, under förutsättning att vi fattat beslut om detta. 

Rådsmötet blev billigare i år p g a SAS-strejk där vi fick pengarna tillbaka. 

Budgeten baserar sig på 330 medlemmar, idag är vi 323. 

Sverige har röstat om att vi vill ha kvar matrikeln i åtminstone 2 år till. 
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Drygt 93 000 Skr har vårt distrikt samlat in till välgörenhet fg verksamhetsår. 

Det är en klar förbättring jämfört med året innan. Fördelningen mellan 

klubbarnas lokala projekt och IW:s internationella/nationella är ca 50/50. 

   Den ekonomiska redovisningen godkändes och lades till handlingarna 

c) revisionsberättelse 

lästes upp av revisor Ann-Kristin Sundelius och lades till handlingarna. 

   d) ansvarsfrihet 

VU beviljades ansvarsfrihet för verksamhetsåret 2018-2019 

 

Lokalkostnad  § 10 

Dåm/Dm  Priset på konferenslokal har stigit och det bidrag som distriktet ger till  

   arrangerande klubb har legat på 3 000 Skr länge. VU föreslår att vi höjer  

   bidraget med 1 000 Skr till 4 000 Skr fr o m 1/7-19. Årsmötet biföll förslaget. 

 

Halv avgift vid § 11 

medlemsinträde  Dskm Karin Brånerstrand redogör för bakgrunden till en motion från Västerås- 

efter årsskifte  St Ilian om halv avgift vid medlemsinträde efter årsskiftet. SIWR har följt IIW:s  

   princip med halv avgift men det finns inte i våra stadgar – därav motionen. 

   Rådet tyckte inte att det behövde stå i stadgarna och avslog därför motionen.  

   I och med att SIWR:s budget godkänns på distriktsmötena så har klubbar och 

   distrikt godkänt att halv avgift tas ut efter nyår. För medlem som inträder efter 

   årsskiftet skickas pengarna till distriktet i januari. 

 

Årsavgift till  § 12 

distriktet  VU:s förslag att årsavgiften på 375 kronor till distriktet 2020-2021 förblir  

oförändrad, under förutsättning att inget oförutsett händer, antogs av årsmötet. 

 

Rådsmötes-  § 13 

protokoll  Rådsmötesprotokoll nr 104 från Skellefteå 27-28 april 2019 har delgivits 

   deltagarna via hemsidan. Detta rådsmöte skilde sig från tidigare då väldigt få 

   funktionärer kunde delta p g a en SAS-strejk. Man löste problemet på ett  

   godtagbart sätt genom telefonkonferens. 

   Protokollet godkändes och lades till handlingarna. 

 

SIWR    § 14 

verksamhetsåret Samtliga handlingar har delgivits deltagarna via hemsidan 

2018-2019  a) verksamhetsberättelsen godkändes och lades till handlingarna 

   b) bokslut för SIWR och IW-Nytt godkändes och lades till handlingarna 

   c) revisionsberättelsen godkändes och lades till handlingarna 

   d) ekonomisk redovisning för narkotikasökhunden godkändes och lades till 

       handlingarna 

  e) ekonomisk redovisning för IW-doktorn godkändes och lades till  

       handlingarna 

   f) ekonomisk redovisning för Happier Futures godkändes och lades till 

       handlingarna 

   g) ansvarsfrihet för SIWR och IW-Nytt beviljades 
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Hjälpprojekten § 15 

Ewa Jägevall, vice rådspresident, är den som skickar tackkort till de som skänker 

pengar till våra hjälpprojekt. Ewa redovisade via power point (finns på 

Hemsidan) hur mycket pengar vart och ett av hjälpprojekten fått in. Varje projekt 

har sitt eget pg-nummer, det står i början av vår matrikel. Redovisningen av 

projekten (själva fördelningen dess emellan) är lite krånglig då den mänskliga 

faktorn sorterar hjälpprojekten olika. IIW vill ha all redovisning sig tillhanda 

senast 15/3 för att hinna sammanställa innan verksamhetsårets slut. Att 

redovisningsperiod skiljer sig orsakar ibland viss förvirring. 

Narkotikasökhundarna efterlyser fortfarande begagnade väskor 

(kabinväskor/handväskor) som de tränar sina hundar med. Väskorna kan bara 

användas en gång, sedan är de oanvändbara för hundarna, därför är det stor 

åtgång.  

 

Vice rådspresident § 16 

Informerar och  Ewa är född i Göteborg, uppvuxen i Uddevalla och har studerat i Essen där hon 

Inspirerar  tog examen i sjukgymnastik. Flyttade till Münster och arbetade med  

   rehabilitering inom neurologi. Återvände hem och blev chefssjukgymnast.  

   Ewa vidareutbildade sig inom ergonomi och har sedan dess arbetat inom  

   företagshälsovården. Ewa är gift, har tre söner och sex barnbarn. 

   Hon tycker att mötena med medlemmarna är det som ger mest energi och de 

   betyder väldigt mycket för henne. Det är mötena mellan människor som skapar 

   grunden till IW. Det är så betydelsefullt för en ökad kommunikation. Vi måste ha 

   roligt och trevligt tillsammans! För några år sedan var Ewa med och skapade 

   en handlingsplan – vision 2017 – med syftet att få fler medlemmar. Vi måste 

   synas! Hur marknadsför vi oss? Vilka bjuder ni in som månadsgäster? Man kan 

   säkert hitta kvinnor i andra föreningar, arbetskamrater, fd arbetskamrater,  

   grannar. Vi skall vara stolta att vara med i IW! Det är utlyst en tävling 2019/20 

   där klubben som skaffat flest medlemmar vinner! Tänk på de 3 S:en – Stärks, 

   Syns och Samarbeta Just nu är det på gång med en kasse med ett stort IW-

   emblem. Det finns tankar på att införskaffa IW-emblem att sätta på bilen,  

   golfbollar med IW-logan, reflexer, paraplyer m m. Ewa sprider sin entusiasm 

   och ideérna är många. Hon vill verka för att processer som påbörjats  

   skall genomföras, vara ett bollplank och medverka till att klubbarbetet blir 

   mer lättarbetat. Ewa känner sig väldigt tilltalad av IW:s motto men har skapat ett 

   eget ”valspråk”: IW i tiden och för IW:s framtid 

  

Nomineringar § 17 

2020-2021  a) SIWR:  

rådspresident:     Ewa Jägevall, Skövde S:ta Elin IWC 

   vice rådspresident/ 

vice nationalrepresentant:  vakant 

nationalrepresentant/RISO/ 

immediate Past rådspresident:  Agneta Svensson, Filipstad IWC 

   rådssekreterare:    Rose-Marie Wahlgren, Stockholm Västra IWC 

   rådsskattmästare:    vakant 

DåM godkände föreslagna nomineringar. Inga ytterligare nomineringar 

beslutades av mötet.    

 

 

 

 



 

   6 

Samt att utse att nominera:  

Redaktör IW-nytt:   vakant  

IT-samordnare:   Annika Ahlqvist, Avesta IWC 

Matrikelredaktör:   Lena Blom, Sandviken IWC 

Web-master:    Elisabeth von Friesendorff, Lund IWC 

rådsarkivarie:    Agneta Mellgren, Arboga IWC 

   Distrikt 234 har ingen att utse för nominering till ovan nämnda poster. 

 

   b) VU distrikt 234 

   Inför nästa verksamhetsår saknar distriktet en vice president, en vice sekreterare, 

   sekreterare och skattmästare.  

 

VU distrikt 234 § 18 

2020/2021  Ett förslag har kommit, för att underlätta att rekrytera funktionärer till styrelse, 

   att både klubbar och distrikt skall ha en valberedning bestående av de tre senaste 

   past presidenterna. Detta bör beslutas på årsmötet eller i samband med övriga val 

   i februari/mars. Det är inte alltid som det är genomförbart med denna  

   konstellation, då får man finna en egen variant, det viktigaste är att varje klubb 

   och varje distrikt har en valberedning.  

  

DISO/   § 19 

Distriktsredaktör DISO Marita Björn: 

• Medlemsvård är viktigt! Ta kontakt med medlemmar som inte synts på 

månadsmöten. Turas om att hämta medlem som har svårt eller långt att ta sig 

 till månadsmötena.  

• Överväg möteslokal. Var inte överdrivet ambitiösa när ni anordnar 

styrelsemöten, vi vill inte skrämma iväg presumtiva styrelsemedlemmar. 

Styrelsemöten måste inte vara hemma-hos med middagar utan kan lika gärna 

vara på lokal.  

• Ha en programpunkt om IW-kunskap på ett månadsmöte, det har visat sig 

vara mer uppskattat än man trott. Det är dessutom bra att få ut kunskap om 

vårt internationella engagemang, t ex om IW:s arbete inom FN.  

• Det finns en programbank med tips på programpunkter på Hemsidan, den 

uppdateras kontinuerligt. 

• Vi måste bli bättre på att synas och anstränga oss för att få ut vårt budskap. 

• Ta reda på vilka som är era vänklubbar. Många vill få ut mer av vårt 

internationella engagemang och detta kan vara en start. Vänklubbar måste 

dock inte vara långt bort, man kan ha en vänklubb i sitt eget land. Syftet är 

att byta erfarenheter och umgås enligt IW:s motto.  

• IW-Nytt – en fil med ett kort (högst 1000 nedslag) referat från månadsmöte, 

glöm inte namn på den som skrivit artikeln. Marita måste ha möjlighet att 

korrigera texten så det får inte vara pdf-format. En annan fil med kort (går 

bra att ta med mobilen) och namn på den som tagit kortet. Marita får in 3-4 

artiklar till varje nummer av tidningen från vårt distrikt. 

• Marita, i egenskap av DISO, skickar all info från RISO och IIW till ISO och 

”för info” till sekreterarna i klubbarna.  

   Ewa Jägevall tipsar oss om att ett trevligt sätt att träffas är att ordna ”intercity”-

   möten  tillsammans med andra klubbar. ”Bjud in och hitta på nå’ skoj”! 
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Distriktsarkivarien § 20 

   Dskm Karin Brånerstrand påminner om att det är mycket tacksamt om alla 

   sorterar ut ordentligt innan man lämnar sina original till distriktsarkivarie 

   Agneta Mellgren. Inga gem eller plastfickor får lämnas in. 

   Distriktet betalar idag 600 Skr/år för arkivering hos Värmlandsarkiv i Karlstad + 

   150 Skr/hyllmeter. Värmlandsarkiv tar 250 Skr för mottagande och sortering vid 

   varje inlämningstillfälle. 

   Det är av stor vikt att vi arkiverar det kvitto vi får vid varje inlämningstillfälle. 

   Tips på programpunkt kommer in: en kvinna från Värmlandsarkiv vid namn 

   Berith Sande som är mycket intressant att lyssna på 

 

IT-administratören § 21 

   Distriktets it-administratör Christina Sundkvist berättar att hon hållit i ytterligare 

   en utbildning för klubbarna. 9 deltagare från våra klubbar deltog. En lyckad och 

   uppskattad dag. Christina har sammanställt lathundar som ligger ute på  

   hemsidan. Christina tror knappast att det behövs mer utbildning i nuläget, man 

   borde klara sig väldigt bra med lathundarna. Det vore dock önskvärt om IWS 

   kunde enas om vad och hur man lägger upp på hemsidan så att den blir  

   mer enhetlig. 

Det är viktigt att tänka på att formatet alltid skall vara pdf när vi lägger upp 

dokument på hemsidan – aldrig excel eller word-dokument! 

Apropå utbildning kom det upp önskemål om grupparbeten tillsammans med 

funktionärerna på samma poster i andra klubbar i distriktet sk mini-

informationsmöten. Förslag på att man skulle kunna ha dylika grupparbeten en 

gång per år – i samband med distriktsårs- eller distriktsmöten. 

 

Convention 2021 § 22 

   Ewa Jägevall berättar att det i dagsläget inte finns särskilt mycket att berätta om 

   kring Convention i Jaipur. Indien är ett stort och färgstark land inom IIW som 

   lägger mycket stor vikt på välgörenhetsarbete. www.innerwheelindia.com 

 

Stoppa nedläggning § 23 

av klubbar  IIW Board Director Margareta Wesslau har utarbetat en vitaliseringsstrategi med 

   målsättningen att ge klubbar som överväger nedläggning en verktygslåda så att 

   de orkar fortsätta. Ett stort problem är att distriktets funktionärer inte uppfattar 

   problemet i tid. Distriktet måste, för att ha en chans att hjälpa till, få reda på i 

   god tid att det finns bekymmer i klubbarna. Största problemet förefaller vara 

   ovilja till att ta ett styrelseuppdrag. Dp Agneta Fimmerstad ställer frågan om 

   årsmötet önskar att vi, enligt framtagen vitaliseringsstrategi, sammanställer ett 

   formulär för detta.  

   Årsmötet svarade nej. 

   Denna strategi, för att undvika klubbars upplösning, finns att läsa på Hemsidan. 

   Vice rådspresident Ewa Jägevall tipsar om att klubbarna kan ha en  

   ”programgrupp” där t ex klubbmästaren är sammankallande för att underlätta för 

   presidenten som ofta har ansvaret för programpunkter. 
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Motioner och  § 24 

förslag   Åsa Högström, Västerås-St Ilian, framför en tanke kring hur man skulle kunna 

   förenkla/förbättra val av delegater. Från det att delegaterna väljs tills de skall åka 

   på dåm/dm hinner det hända mycket. Vore det inte bättre att man på styrelse- 

   mötet närmast föregående dåm/dm väljer delegater. Delegaterna kan variera 

   inom styrelsen. 

   Diskussion uppkom då Avesta lämnat en liknande motion som avslogs på 

   rådsmötet i Skellefteå med motiveringen att den strider mot befintliga stadgar. 

   Dåvarande rådspresident fick i uppdrag att undersöka om en sådan stadge-

   förändring kan göras av IW Sverige eller om den måste skickas vidare till 

   International Inner Wheel. Motionen kommer att tas upp igen på rådsmötet i 

   Hudiksvall där distrikt 234 kommer att rösta för en förändring. 

    

Klubbdelegater § 25  

och övriga  a) Klubbdelegaterna hade inga synpunkter. 

har ordet  b) övriga deltagare på mötet likaledes 

 

Övriga frågor § 26 

   Distrikt 234 fick i uppdrag att arrangera rådsmötet våren 2020. Agneta  

   Fimmerstad är klar med kalkyl och bokning kring rådsmötet i Örebro  

   18-19 april 2020. Kalkylen för mötet är godkänd av rådet. 

   Inbjudna till mötet är rådets VU, distriktspresidenter, vice distriktspresidenter 

   samt några adjungerade funktionärer. 

   Klubbpresident i Örebro Åsa Eneklo-Sandberg informerar om att Örebro IWC 

   kommer att delta i Fredskonferens 2019 på FN-dagen, torsdagen den 24  

   oktober, på Hjalmar Bergman Teatern. Flera Inner Wheelare kommer att delta 

   och göra reklam för Inner Wheel. Förra årets fredspristagare Denis Mukwege, 

   vars projekt Panzisjukhoset i Kongo finns som förslag på nytt   

   internationellt projekt för IW, är en av talarna. Ett genialt initiativ av Örebro! 

   Åsa Högström, Västerås-St Ilian, välkomnar oss till Västerås 60-års jubileum 

   den 2 februari 2020. Det kommer att blir festligheter med bl a lunch på slottet. 

 

Distrikts- och  § 27 

inspirations-  Presidenten i Örebro IWC, Åsa Eneklo-Sandberg, välkomnade oss till distrikts-

möte 2020  och inspirationsmöte på Lanna Lodge i Örebro lördagen den 7 mars 2020. 

   Åsa uppmuntrade alla att fylla en extra bil till vårens distriktsmöte.  

   Förhoppningen är att  det skall bli grupparbeten med fokus på ”tillväxt”. 

  

Distrikts-  § 28 

presidenten  Dp Agneta Fimmerstad tackar alla deltagare för ett stimulerande 

distriktsårsmöte. Ett särskilt tack till klubbpresident Karin Sundelin som 

tillsammans med alla fantastiska kvinnor i Filipstad ordnat en så fin dag för oss. 

Vice rådspresident Ewa Jägevall tackas också, med härlig choklad, för att hon 

berikat vårt årsmöte med många tips och med sin kunskap om Inner Wheel. 

 Pengarna, 2 000 Skr, från lotteriet går till föreningen D.A.C.A (Drivers Against 

Child Abuse). 
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Mötets   § 29 

avslutande  Distriktspresidenten blåste ut de två ljusen och förklarade årets 

   distriktsårsmöte för avslutat. 

 

       

 

 

Vid protokollet:     Justeras: 

 

 

 

 

 

Eva Gille      Agneta Fimmerstad 

distriktssekreterare     distriktspresident 

 

 

 

Justeras:      Justeras: 

 

 

 

 

 

Karin Sundelin     Lena Wenander-Johansson 

President Filipstad IWC    ISO Filipstad IWC 

  

  

 

 

 

Bilaga:  Föredrag av Thomas Michelsen, D.A.C.A (Drivers Against Child Abuse) 
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